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Besvarelse af spørgsmål nr. 234 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 234 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 18. november 
2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (DF). 
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Spørgsmål nr. 234 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren oplyse, om nummeringen i kvindefængslet i 
Jyderup er den samme som i de resterende fængsler?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Direktoratet for Kriminalforsorgen, der har oplyst følgende: 
 

”Direktoratet for Kriminalforsorgen kan oplyse, at den 
gennemsnitlige bemandingsratio i Jyderup Fængsel er 0,4 (i 
afrundede tal) opgjort i perioden fra første til og med tredje 
kvartal 2024. Bemandingsratioen er et udtryk for det 
gennemsnitlige antal fængselsbetjente sammenholdt med det 
gennemsnitlige antal indsatte. Det svarer til, at der er 0,4 
fængselsbetjente (i afrundede tal) pr. indsat. 
 
Jyderup Fængsel består både af åbne pladser, lukkede pladser 
og arrestpladser. Det er derfor vanskeligt at sammenligne 
Jyderup Fængsel med andre fængsler, idet der ikke er andre 
fængsler med samme struktur og forholdsmæssige fordeling 
mellem pladstyper. Det er ikke muligt at opgøre 
bemandingsratioen for den enkelte afdeling eller pladstype. 
 
Den gennemsnitlige bemandingsratio for alle landets fængsler 
og arresthuse har i samme periode også været 0,4 (i afrundende 
tal). Bemandingsratioen i Jyderup Fængsel er således svarende 
til landsgennemsnittet. Den opgjorte bemandingsratio afspejler 
den nuværende situation, hvor en del af vagterne håndteres ved 
overarbejde mv.” 
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